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ЗАПИСНИК 

СА 3. СЕДНИЦЕ ПРЕДСЕДНИШТВА 
ЗАЈЕДНИЦЕ ЕЛЕКТРОТЕХНИЧКИХ ШКОЛА СРБИЈЕ 

 

Трећа седница Председништва Заједнице електротехничких школа Србије одржана је 24. новембра 
2022. године у просторијама Хотела „Палисад“ на Златибору. Седници су присуствовали: Небојша 
Соколовић, Вера Живанић, Драгана Рашић (по писменом овлашћењу заступа Бранка Суботић), Мирољуб 
Сеничић,  Ермидин Елезовић и Горан Станковић. Одсутан Марјан Иванов. 

Седница Председништва почела је у 16.50. 
Седницом председава Небојша Соколовић, председник Заједнице. 
Председник Соколовић је констатовао да постоји кворум за доношење одлука предложио је следећи 

дневни ред: 
Д Н Е В Н И  Р Е Д  

 

1. Усвајање записника са претходне седнице председништва , 
2. Припрема за 2. Седницу Извршног одбора ЗЕТШС и 22. седницу Скупштине ЗЕТШС 
3. Актуелности у средњем стручном образовању 
4. Предлог Статута ЗЕТШС  
5. Текућа питања 

 
 Предлог дневног реда једногласно је усвојен након чега се кренуло на расправу по тачкама 

усвојеног  дневог реда. 

Тачка 1. 

На предлог председавајућег записник са 2. седнице председништва усвојен је једногласно. 

Тачка 2. 

Небојша Соколовић је још једном упознао присутне са предлогом дневног реда за 2. седницу ИО 
ЗЕТШС 22. седницу Скупштине ЗЕТШС који су члановима ИО и Скупштине послати раније, укратко је прошао 
кроз сваку од тачака дневног реда са најзначајнијим стварима које треба рећи. 

Тачка 3. 

Секретар Зајенице, Горан Станковић, упознао је присутне да ће о свим актуелностима у средњем 
стручном образовању бити речи сутра, прво на седници Скупштине ЗЕТШС када ће се присутнима обратити 
др Милица Герасимовић, руководилац Сектора за националну и стручну матуру Завода за врендовање 
квалитета образовања и васпитања и Радован Живковић из Сектора за средње образовање и образовање  
Министарства просвете а затим на заједничкој седници скупштина заједница Електротехничких школа 
Србије и Заједнице машинских школа Србије када ће се присутнима обратити Милош Благојевић, помоћник 
министра просвете за средње образовање и образовање одраслих и др Зоран Костић, специјални саветник 
министра просвете. 

Тачка 4. 

Секретар Заједнице рекао је да је иницијални предлог новог Статута Зајденице, у складу са договором  
са 2. седнице ИО прослеђен школама које су чланице Заједнице и да је заједно са предлогом постављен и 



линк ка дељеном документу у коме је било могуће оставити сугестије и предлоге на предлог. Секретар је 
даље рекао да је 23. новембра послата задња верзија предлога Статута у коју су укључене дораде након 
консултација секретара Заједнице и Јелена Јевтић, секретар ЕТШ „Никола Тесла“ у Београду и стручне 
службе ЕТШ „Никола Тесла“ у Нишу.  

За реч се затим јавио Ермидин Елезовић који се прво извинио јер своје предлоге и сугестије на 
предлог Статута није унео у дељени документ а затим је предложио да се у Статут обавезно унесе члан 
којим се дефинише делатност Заједнице, затим је додао да му нису баш најјасније одредбе везане за 
чланство у Заједници (редовани чланови, придружени чланови и почасни чланови) и да треба прецизирати 
ко плаћа чланарину, да би требало додати и комисију за државну матуру која нам предстоји и да Скупштина 
треба да предлаже чланове НО а не председник Заједнице..  

Председавајући Соколовић и Горан Станковић дали су појашњења у вези одредби које су везане за 
чланство.  

Након завршене дискусије по овом питању сви присутни су се сложили да се предлог Стаута допуни 
на следећи начин: 

− Чланом којим се дефинише делатност Заједнице (члан 4.), 

− У члану којим се  дефинише врста чланства у Заједници да се прецизира да се статус почасног 
члана додељује физичком лицу, 

− Да само стални чланови плаћају чланарину, 

− У надлежностима Скупштине Заједнице додати да Скупштина предлаже и бира чланове 
Надзорног одбора 

− Председнику Заједнице укинути одредбу да предлаже чланове Надзорног одбора, 

− Код сталних комисија и радних тела додати комисију за државну матуру, 

Тачка 5. 

Није било дискусије по оввој тачки дневног реда. 
 
Седница Председништва завршена је у 17.25 часова. 

 
 
  

 ЗАПИСНИЧАР ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ 

__________________ _______________________  
 Горан Станковић Небојша Соколовић, дипл. инг.  


